
  

RĒZEKNES NOVADA DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

SĒDES PROTOKOLS 
Rēzeknē 

 
2024.gada 8.februārī Nr. 3 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:50 
Sēde atklāta plkst. 10:04 
 
Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Guntis Rasims  
 
Sēdi protokolē arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Inta Brence, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Guna 
Zenčenko, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins, 
Deputāts Guna Popova, 

– deputā�: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Deputāts Vilis Deksnis (no plkst.10:04 līdz 
plkst.10:30 un no plkst.10:33 līdz plkst.11:04), Deputāts Jānis Freibergs (no plkst.10:04 līdz 
plkst.11:03), Deputāts Georgijs Jevsikovs (no plkst.10:04 līdz plkst.10:11 un no plkst.10:13 
līdz plkst.11:03), Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita 
Tērauda, Deputāts Staņislavs Šķesters (no plkst.10:04 līdz plkst.11:03), Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Felicija Leščinska. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts Anita Ludborža – pārejoša darbnespēja. 
 
Uzaicinātie: 

 Sociālais dienesta Vadītājas vietniece/galvenais speciālists sociālās palīdzības un sociālā 
darba jautājumos Inta Greivule-Loca (1.§) 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā 

tiek sniegts finansiāls atbalsts nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 7. septembra lēmumā “Par 
ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 
iestādēs” pielikumā Nr.1. 

3. Par izmaksu apstiprināšanu pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu 
sniegtajiem pakalpojumiem 2024.gadā. 

4. Informatīvais ziņojums par grozījumiem Izglītības likumā. 
 



1.§ 
Par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā 
tiek sniegts finansiāls atbalsts nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu 

Ziņo Daiga Miščenko: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra noteikumu 
Nr.21 “Kārtība, kādā tiek sniegts finansiāls atbalsts nevalstiskajām 
organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Vai ir kāda apjausma - kāds skaits var pieteikties? 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Apkopojam iepriekšējo gadu pieredzi, kur atspoguļojas informācija par 
atbalsta sniegšanu nevalstiskajām organizācijām. Kultūras un tūrisma 
jomā - finansiālā izteiksmē apmēram EUR 4 500,00. Šogad budžetā ir 
ieplānoti EUR 5 000,00 tāda veida aktivitātēm. 

Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Sociālajā dienestā pagājušogad pieteikumus bija iesniegušas 7 biedrības. 
Finansējums bija aptuveni EUR 7 000,00 un šogad ir ieplānots EUR 20 
000,00. 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Uzņēmējdarbības jomā - mazāk aktuāli, bet ir novērots, ka ir gadījumi, 
kad uzņēmumam ir biedrība vai citas formas organizācija, kas saistīta ar 
uzņēmuma pamatdarbību. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Termiņus neliksim? Ko darīt situācijā, ja būs liels pieprasījums, bet būs 
skaidrs, ka naudas līdzekļi izlietoti? 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Izsludinot kārtu var noteikt apjomu mērķa sasniegšanai. Tātad, būs 
atvēlēta konkrēta summa un visam procesam būs jāseko līdzi. Bet, tas 
nav tekošais. Iepriekš tika izsludinātas kārtas ar termiņu. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kārtu skaits ir atkarīgs no tā, kāds ir pieprasījums. Iespējams, 
finansējumu varēs apgūt vienā kārtā vai vairākās. 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Katra iestāde vai nodaļa var izvērtēt - kāds ir mērķis, kurš tiks izvirzīts, 
tad arī paliks skaidrs - vai būs viens apjomīgāks, vai arī tiks dalīts 
vairākās mazākās. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Šīs nolikums attiecas uz visām sabiedriskām organizācijām, jomas - 
kultūra, sports, uzņēmējdarbība. Varbūt kaut kādam termiņam tomēr 
jābūt, lai plānojot budžetu jau redzētu notiekošās aktivitātes. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Būs kārtas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja būs ielikts termiņš, tad sabiedriskās organizācijas zinās - līdz kuram 
laikam jāpiesakās attiecīgajā jomā. Ka arī tādā veidā tiks iegūta vispārēja 
informācija. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Kad būs 1.kārta? 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Tik līdz apstiprinās noteikumus. Īpaši tas ir aktuāli Sociālajām 
dienestam, jo ir izrādīta interese no iedzīvotāju puses. Sociālo jomu 
uzreiz varēs sludināt. Par kultūru: var izvērtēt, kas ir aktuāli pašvaldībai. 
Šobrīd termiņu vēl nevar noteikt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Pagasta biedrības pastāv uz doto brīdi? 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Kā kurā vietā. 



Izsaka viedokli Inta 
Greivule-Loca: 

Ja biedrībai vai nevalstiskajai organizācijai būs kāds no mērķiem, kuru 
pašvaldība varēs atbalstīt, tad tā var pretendēt savas jomas ietvaros. 
Nevienam nav aizliegts pretendēt. 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Arī noteikumi paredz, ka projektu vai aktivitāti atbalsta arī Rēzeknes 
novada ilgtermiņa attīstības stratēģija. Nebūs atbalstīts pilnīgi viss, ko 
piedāvās biedrības. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Jābūt noteiktam termiņam, lai biedrības ir informētas par pieteikšanās un 
reģistrēšanas iespējām. 

Izsaka viedokli Daiga 
Miščenko: 

Labs ieteikums - norādīt jau sākumā, kādas ir tās potenciālās, kādas gada 
griezumā būs kārtas. Protams, vienas kārtas ietvaros var noteikt termiņu. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Ir cits normatīvais akts vai arī ir plānots izstrādāt? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jāņem vērā ieteikums par dažādu biedrību sniegtajiem projektiem 
dažādos termiņos. Viennozīmīgi, jāsaprot, ka kārtība būs noteikta un, 
īstenībā, jau noteikta iepriekš. Visas biedrības zinās, ka visas aktivitātes 
būtu jāpiesaka jau budžeta plānošanas laikā attiecīgā finansējuma 
ietvaros. Biedrībām savā starpā būs jākonkurē. Konkurence dot arī 
kvalitatīvāku rezultātu. Būs jāizstrādā vēl viens normatīvs "Par 
pašvaldības sadarbību ar biedrībām, lai realizētu konkrētus mērķus un 
uzdevumus". (turpina izteikt viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2024.gada 15.februāra 
noteikumu Nr.21 “Kārtība, kādā tiek sniegts finansiāls atbalsts 
nevalstiskajām organizācijām Rēzeknes novadā” izdošanu". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 7. septembra lēmumā “Par 
ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 

iestādēs” pielikumā Nr.1 
Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 

par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 7. septembra 
lēmumā “Par ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes 
novada pašvaldības izglītības iestādēs” pielikumā Nr.1. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 



Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības 2023. gada 7. 
septembra lēmumā “Par ēdināšanas pakalpojuma maksas 
apstiprināšanu Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 
iestādēs” pielikumā Nr.1". 

 
3.§ 

Par izmaksu apstiprināšanu pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par izglītības iestāžu 
sniegtajiem pakalpojumiem 2024.gadā 

Ziņo Guntars Skudra: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par izmaksu apstiprināšanu pašvaldību savstarpējiem norēķiniem par 
izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem 2024.gadā. 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Gan jau uz atalgojuma rēķina... Ņemot vērā cenu maiņu šodienas 
apstākļos. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Aprēķini tika veikti ņemot vērā 2023. gada informāciju. Pagājušogad, 
pavasarī, cenas vēl bija ne tik augstas. (turpina sniegt informāciju par 
izmaksām) 

Izsaka viedokli Guntis 
Rasims: 

Iespējams būs cenu kritums nākotnē. 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Jā. Tad jau attiecīgi uz 01.01.2025. par 2024. gadu varētu būt 
samazinājums. Šajā rudenī samazinājās cenas uz malku, uz granulām. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik lielas izmaksas Rēzeknes pilsētā? 

Izsaka viedokli 
Guntars Skudra: 

Rēzeknes pilsētā ir daudz mazākas izmaksas, jo ir lielas iestādes, kur ir 
daudz skolēnu. Izmaksas dalās uz bērnu skaitu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Inta Brence, Aivars Buharins, Guntra Kuzmina-Jukna, Guna 
Popova, Guntis Rasims, Ērika Teirumnieka, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
izmaksu apstiprināšanu pašvaldību savstarpējiem norēķiniem 
par izglītības iestāžu sniegtajiem pakalpojumiem 2024.gadā". 

 
4.§ 

Informatīvais ziņojums par grozījumiem Izglītības likumā 
 
Izskatīts: 
Informatīvais ziņojums par grozījumiem Izglītības likumā. 
 
 
 
 
 
Sēde slēgta plkst. 11:04 
 
 



Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                             Guntis Rasims 
 
 
 
 
 
Protokoliste                               Žanna Savčenko 
 
 


